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Betreft: schriftelijke vragen bedrijfsafval 
Datum: 8 februari 2017 
 
 
Geacht college, 
 
Eindelijk is het omgekeerd inzamelen begonnen. Daar zijn we als fractie erg blij mee, omdat het weer 
een stap verder op weg is naar een beter milieu.  
Bij dit hele traject hebben wij echter de indruk dat we de kleine ondernemers een beetje vergeten 
zijn. Het beleid is dat bedrijven zelf moeten zorgen voor de afvoer van hun afval. Toch kan dit bij 
kleine bedrijven leiden tot problemen. 
Alle inwoners hebben een container voor het plastic gekregen, kleine ondernemers niet. Grote 
ondernemers hebben hun eigen contracten en afvalstromen, voor de winkelcentra lijken ook 
afspraken te zijn gemaakt maar kleinere ondernemers elders in het dorp zijn nog onzeker over hoe 
hun afvalstromen moeten gaan lopen. Moeten zij zelf actie ondernemen en nieuwe (dure) 
contracten af gaan sluiten? Kunnen ze door op de oude wijze? Worden zij op kosten gejaagd, worden 
zij wel gestimuleerd om hun afval steeds meer gescheiden aan te bieden? 
Naar onze mening moeten we in Leusden in de volle breedte streven naar een zo groot mogelijke 
milieuwinst. Daarom stellen wij een aantal vragen. 
 
1. Klopt het dat ondernemers niet meedoen in het hele omgekeerd inzamelen proces? Zit er 
inderdaad verschil tussen grote en kleine ondernemers en maakt hun locatie ook nog uit? 
 
2. Moeten deze kleine ondernemers zelf contracten afsluiten voor al hun afvalstromen? Kunnen zij 
dit niet doen met de gemeente? 
 
3. We hoorden dat niet elk particulier bedrijf afval gescheiden inzamelt. Wordt hiermee onze 
gezamenlijke Leusdense doelstelling van afval dat grondstof is, niet weer onderuit gehaald? 
 
4. Klopt het dat de lasten voor afvalinzameling voor de kleine ondernemers in de toekomst dus hoger 
gaan worden? En bent u met ons eens dat dat een ongewenste ontwikkeling is? 
 
5. Welke maatregelen wilt u nemen om deze ondernemers tegemoet te komen en hen te stimuleren 
hun afval gescheiden aan te bieden en dat tegen kosten die in elk geval niet hoger zijn dan de 
huidige? Is het mogelijk dat in elk geval de afvalstromen die de gemeente bij de bewoners ophaalt, 
ook door de ondernemers bij de gemeente afgevoerd mogen worden? 
 
6. Kunt u er voor zorgen dat alle ondernemers binnenkort duidelijk gecommuniceerd krijgen wat de 
gevolgen van het omgekeerd inzamelen voor hen zijn en welke actie zij nu zelf moeten ondernemen? 
 
Met vriendelijke groet, 
ChristenUnie-SGP Leusden 
 
Wim van Hell 
Raadslid 


